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Protokół nr XXIV/V/16 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 30 maja 2016 r. 

 

I/1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 a zakończono o godz. 16.50. 

II/2. Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Nowicki  powitał zaproszonych gości, Burmistrza, 

pracowników Urzędu, zaproszonych gości i obecnych na sesji radnych.   

 I/3. Porządek obrad 

Część I.  

Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, zatwierdzenie protokołu z 

poprzedniej sesji). 

 

Część II. 

1.Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:  

a/ zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok 

b/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-2023 

c/ w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/274/09 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 25 

czerwca 2009 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Lądek-Zdrój 

d/ w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego w celu zawiązania spółki z 

ograniczoną odpowiedzialnością 

3. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne.  

4. Zamknięcie obrad 

I/2. Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 14 radnych.                                                                                  

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie protokół  

Nr XXIII/IV/16 z 20.04.2016 roku. 

W wyniku głosowania wzięło udział 14 radnych, przy 14 głosach „za”. 

W/w protokół został zatwierdzony. 

 

Część II. 

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki oddał głos Zastępcy Burmistrza Grzegorzowi 

Szczygłowi, który w imieniu mieszkańców Lądka-Zdroju podziękował Panu Janowi 

Pietrzykowi za 26 lat pracy na lądeckim targowisku. 

 



 

 

II/2  Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie w imieniu Burmistrza Lądka-Zdroju przedstawił Zastępca Burmistrza 

Grzegorz Szczygieł 

1. 21.04.2016 r. spotkanie Burmistrza Lądka-Zdroju w sprawie audytu dotyczącego Domu 

Zdrojowego. 

2. 21.04.2016 r. - konferencja Komendantów Straży Miejskiej 

3. 22-24.04.2016 r.- XII Dni Patrona Miasta św. Jerzego 

4. 22.04.2016 r. - odbyło się Walne Zgromadzenie Gmin Polskich Euroregionu Glaciensis. 

Podziękowania dla Radnych, którzy zaangażowali się w obchody Dnia Patrona. 

5. 26.04.2016 r. odbyło się spotkanie z Nadleśniczymi Lasów Państwowych 

6. 29.04.2016 r. odbyły się uroczystości szkolne, uroczyste zakończenie szkoły przez III klasy 

LO w Lądku-Zdroju łącznie z odtańczeniem poloneza na lądeckim Rynku. 

7.30.04-3.05 – odbywały się wydarzenia kulturalne i społeczne, przyLądek Zdrowia oraz 

obchody św. 3 maja. 

8. 5.05.2016 r. odbyło się spotkanie w sprawie utworzenia Centrum Integracji Społecznej na 

terenie Gminy Lądek-Zdrój oraz odbyło się spotkanie z Zarządem FWP w Warszawie. 

9. 6.05.2016 r.- wizyta we Wrocławiu w sprawie budowy Przedszkola w Lądku-Zdroju 

10. 7.05.2016 r. odbył się II Rajd Zdrojowy 

11. 9.05.2016 r. odbyło się spotkanie w UMiG Lądek-Zdrój z Posłem Dworczykiem 

12. 10-11.05.2016 r. odbyły się Międzynarodowe Targi Poznańskie, wizyta dotyczyła 

odnawialnych źródeł energii. 

13. 13.05.2016 r. odbyło się spotkanie w sprawie lokalnego planu rewitalizacji. W Kłodzku  

z Radą Sejmiku Województwa Dolnośląskiego odbyło się spotkanie w sprawie powołania 

komisji ds. obszarów peryferyjnych. 

14. W maju wizyta Wicewojewody Dolnośląskiego w UMiG – rozmowa dotyczyła planów 

inwestycyjnych dla Gminy Lądek-Zdrój. 

    Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował iż od 16.05.2016 Burmistrz 

przebywa na zwolnieniu lekarskim. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki udzielił głosu Radnemu Arturowi 

Dobrzyńskiemu. 

 

Radny Artur Dobrzyński zapytał, na jakim etapie jest budowa Przedszkola w Lądku-Zdroju. 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że wniosek w sprawie budowy 

przedszkola został złożony. 

 

Radny Janusz Sosna poinformował, że w/w wniosek został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Radny Tomasz Stuła zapytał, na jakim etapie jest sprawa budowy studni. 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że sprawa została przekazana do 

realizacji Zarządowi Budynków Komunalnych. 
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Radna Małgorzata Bednarek zapytała na jakim etapie jest utworzenie Centrum Integracji 

Społecznej, oraz czego dotyczyło spotkanie Burmistrza Lądka-Zdroju w Warszawie w sprawie 

FWP. 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że formalnie nie ma przeszkód 

przed utworzeniem CISu na terenie Gminy Lądek-Zdrój jednakże zależy Gminie, aby  

uruchomienie Centrum Integracji Społecznej odbyło się z możliwością pozyskania 

dofinansowania na ten właśnie cel. 

 

Radna Jolanta Kotlarz poprosiła o wyjaśnienie co oznacza Komisja Obszarów Peryferyjnych 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł szczegółowo wyjaśnił tą kwestię. 

 

Radny Janusz Sosna zapytał, czy prawdą jest, że Burmistrz powiadomił Zarząd Spółki 

Uzdrowiska, że nie jest zainteresowany przejęciem Domu Zdrojowego? 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że jest to nieprawda. 

 

Radna Małgorzata Bednarek zapytała na jakim etapie jest przejęcie Domu Zdrojowego? 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że w chwili obecnej cały czas trwają 

rozmowy w sprawie przejęcia Domu Zdrojowego. Przedstawione formy umów dzierżaw nie 

zabezpieczały interesu prawnego Gminy. Przejęcie Domu Zdrojowego nastąpi wówczas, gdy 

gmina pozyska środki finansowe na przeprowadzenie stosownego remontu. 

 

 

II/3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a. zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych  Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku 

głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr XXV/164/16, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji.    

                          b. zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 

                             2016-2023 

 Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych  Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku 

głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr XXV/165/16, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji. 

                    



 

 

                      c/ w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/274/09 Rady Miejskiej w Lądku- 

                          Zdroju z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

                          wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Lądek-Zdrój 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych  Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku 

głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr XXV/166/16, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji. 

d/ w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego  

w celu  zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych  Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych nie zajęła stanowiska w sprawie w/w projektu uchwały. W posiedzeniu 

Komisji ds. Gospodarczych uczestniczyło 10 radnych, z czego 4 głosy „za”, 4 głosy „przeciw”, 

2 głosy „wstrzymujące się” . 

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poinformował, że projekt w/w uchwały był szeroko 

dyskutowany, odbywały się w tej sprawie spotkania. 

Radna Jolanta Kotlarz poprosiła o wyjaśnienie jakie są powody wstrzymywania się od 

możliwości przekształcenia Zarządu budynków Komunalnych w spółkę. Przedstawiła w swojej 

wypowiedzi pozytywne aspekty dot. przekształcenia mienia w spółkę. 

Radny Tomasz Barański zapytał czy burmistrz podpisał porozumienie ze Związkami 

Zawodowymi ZBK 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że porozumienie nie zostało 

podpisane. 

Radna Małgorzata Bednarek poinformowała, że jest brak rozwiązań finansowych w sprawie 

utworzenia spółki oraz, że nie ma informacji z czego np. będzie utrzymywała się spółka. 

Radna Krystyna Mazurkiewicz zapytała ile Gmina pozyskała środków finansowych? 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że w chwili obecnej terminy 

wniosków są przesunięte w czasie. Gmina może składać wnioski. Gmina otrzymała 100 % 

dofinansowania w sprawie utylizacji azbestu. 

Radny Artur Dobrzyński zapytał, czy powołany Zespół Roboczy wypracował jakieś 

stanowisko w sprawie przekształcenia ZBK w spółkę. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że sprawa przekształcenia ZBK  

w spółkę toczy się już kilka miesięcy, zespół roboczy ,który został powołany spotykał się  

z Burmistrzem Lądka-Zdroju. Każdy Radny mógł uczestniczyć w tych posiedzeniach  

i wypracować wspólne stanowisko w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że nie otrzymał żadnej 

analizy, symulacji, aby mógł świadomie zagłosować. Powiedział, że na sali są obecni 

pracownicy Zarządu Budynków Komunalnych, którzy są zaniepokojeni o swój los. Przekazał 

również, że zna mieszkańców naszej gminy, którzy martwią się ceną wody, która 

prawdopodobnie zostanie w związku z tym podniesiona. Przekazał, że zdaje sobie sprawę 
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również z plusów funkcjonowania spółek, przeanalizował funkcjonowanie różnych zakładów, 

które funkcjonują w innych gminach, jednak na ten moment będzie głosował przeciwko 

projektowi tej uchwały. Dodatkowo poinformował, że pierwszy raz rok temu głosowali Radni 

nad wydzieleniem spółki wodno-kanalizacyjnej, która była tak samo przygotowana jak ta 

obecna, od tego czasu nie zmieniło się nic. Przepadły nam również możliwości aplikowania o 

kwoty, które mogłyby dokapitalizować taką spółkę. Część usług oddajemy w obce ręce, są to 

jednak decyzje i kompetencje Burmistrza Lądka-Zdroju. Około pół miliona zł, które 

wypuszczamy z gminy nie jest procedurą racjonalną pomimo tego, że jest procedurą 

dopuszczalną. 

Radny Leszek Pazdyk poinformował Radnego Artura Dobrzyńskiego, że w uzasadnieniu 

uchwały jest dokładnie napisane na jakich zasadach miałaby funkcjonować spółka. Ponadto 

podkreślił, że w sprawie takiego przekształcenia największa obawą są pracownicy, jednak 

pomimo przekształcenia pracownicy będą zatrudnieni na takich samych zasadach jak 

dotychczas. Spółka będzie miała osobowość prawną, co daje duże możliwości. Natomiast 

stosunek pracy nie ulega zmianie zgodnie z wyrokiem Sądu Najwyższego. Była pozytywna 

opinia Związków Zawodowych, skoro ustawowo pracownicy maja zagwarantowane wszystkie 

prawa to w czym jest obawa? Odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Tomasza Nowickiego Radny poinformował, że cena wody może wzrosnąć, ale nie 

musi. Jeżeli będziemy kupować wodę ze Stronia Śląskiego to też cena może wzrosnąć. 

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku 

głosowania przy 5 głosach „za”, 8 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

Uchwała nie została przyjęta.   

 

3. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne.   

W związku z obecnością na sesji Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Lądku-Zdroju 

Grzegorza Webera oraz Dyrektora Przedszkola Publicznego Danuty Wójtowicz-Robak głos 

zabrała Radna Dorota Urbańczyk. Zapytała obecną na sali Dyrektor Przedszkola 

Publicznego Panią Danutę Robak w sprawie zapisanych liczby dzieci do „zerówki” oraz 

utworzenia „Zerówki” przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Lądku-Zdroju. Sprawa była omawiana 

na Komisji ds. Społecznych. Głos w tej sprawie zabrał również Dyrektor Szkoły Podstawowej 

nr 1 w Lądku-Zdroju Grzegorz Weber. Ustalono, że w w/w sprawie zostanie zorganizowane 

spotkanie z Burmistrzem Lądka-Zdroju. 

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poinformował wszystkich o sukcesach mieszkańców 

naszej gminy tj. Siostry Matkowskie, które wydały płytę i godnie reprezentują naszą gminę, 

Pani Dominika Barabas, która będzie występować na festiwalu w Opolu i która również wydała 

płytę, oraz Siostry Węgrzyn, które grają na szczeblu światowym w tenisa stołowego. 

Radny Artur Dobrzyński zadał pytanie dotyczące pasów przy ul. Kościuszki. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że w tej sprawie skontaktuje się  

z Zarządem Dróg Powiatowych. 

Radny Leszek Pazdyk w imieniu mieszkańców poprosił o uprzątnięcie śmieci z terenu przy 

ul. Ogrodowej 2,4,6. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że zajmie się tą sprawą. 



 

 

Radny Tomasz Barański poinformował, że w związku z sobotnimi opadami deszczu droga 

powiatowa w Konradowie została zanieczyszczona kamieniami, grysem. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że Pani Sołtys zgłaszała ta sprawę, 

prawdopodobnie jest niedrożny przepust na drodze gminnej. Sprawa jest wyjaśniana. 

Radny Tomasz Stuła zapytał w sprawie przeglądów technicznych placów zabaw. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że udzieli odpowiedzi  

w ustawowym terminie. 

Radna Małgorzata Bednarek zapytała, kiedy ruszą projekty dot. budżetu obywatelskiego oraz 

zapytała jak wygląda kwestia koszenia trawy(aleja Vaclava Havla) 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że w dniu dzisiejszym koszono 

trawę, jeżeli chodzi o drogi wojewódzkie sprawa jest monitorowana. 

Radny Leszek Pazdyk zadał pytanie burmistrzowi, kto wykasza trawę przy ul. Kłodzkiej 

ponieważ wygląda ten teren bardzo ładnie. Ważną kwestią jest tutaj bezpieczeństwo, jest dobra 

widoczność dzięki wykoszonej trawie. Widać ,że coś się w Lądku-Zdroju robi. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że mamy zatrudnione dwie osoby 

w ramach prac publicznych. 

Radna Dorota Urbańczyk zapytała czy szkoły mogą składać wniosek. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Szczygieł poinformował, że wnioski mogą składać 

stowarzyszenia i nie tylko. Jeżeli prawnie jest to możliwe to jak najbardziej.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Nowicki ogłosił zamknięcie sesji.   

 

Integralną częścią protokołu jest zapis w wersji elektronicznej. 

                

 

 

        Protokołowała:  Alicja Piwowar    


